
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 21. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 33
Vil ministeren oplyse, om det er regeringens hensigt, at alle asylansøgere, der
har oprindelse i Syrien, fremover, og så længe den væbnede konflikt i Syrien
varer ved, skal have deres sag behandlet efter den kommende lovgivning,
som den daværende justitsminister bebudede på et pressemøde 19. septem-
ber 2014, eller vil der også efter den nye lovs ikrafttræden være asylansøgere
fra Syrien, som umiddelbart får deres asylsag vurderet i relation til udlændin-
gelovens § 7, stk. 1 og 2?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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